
 1 

                                                          Protokół nr 46/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

 w Środzie Śląskiej 
w dniu 22 marca 2012 roku 

o godz. 14.15 
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Mariusz Żałobniak– Sekretarz Powiatu Średzkiego 
Janina Gawlik- Skarbnik Powiatu Średzkiego  
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
        - zmian u uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
4. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmian u uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012  
- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej nr 2058D nieruchomości położonej w obrębie Krępice, gmina 
Miękinia 

5. Sprawy różne.       

Starosta 
Zaproponował wprowadzenie punktu „przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Zarządu”, a w punkcie „przyjęcie stanowiska w sprawie” – stanowisko dotyczące 
zatrudnienia dodatkowej osoby do pomocy w Placówce Rodzinnej w Miękini oraz przyjęcie 
stanowiska, w sprawie wygasającej z końca miesiąca umowy na publikację materiałów 
promocyjnych w serwisie ekspress.miejski.pl. 
 
Sekretarz 
Zaproponował wprowadzenie w punkcie „przyjęcie stanowiska w sprawie” wniosku Dyrektora 
Placówki Rodzinnej Nr 2 w Głosce o dodatkowe fundusze na internet. 
 
Skarbnik 
Zaproponowała wprowadzenie w punkcie „przyjęcie stanowiska” podjęcie decyzji przez 
Zarząd Powiatu o rozpoczęciu działań w sprawie restrukturyzacji zadłużenia, aby zastanowić 
się czy idziemy w zaciągnięcie kredytu, bądź emisji obligacji z odroczonym terminem 
płatności na 5 lat, do 2027 roku rozciągnięcie długu. Obligacje byłyby przeznaczone na 
spłatę zadłużenia, które mamy obecnie.   
  
Starosta ogłosił przerwę.  
 
Po przerwie: 
 
Starosta 
Zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad z zaproponowanymi zmianami: 
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                                                         Za-5 W-0 P-0 
 
-  Przyjęcie protokołu Nr 45/2012 : 
 
              Za przyjęciem protokołu członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                       Za-5 W-0 P-0 
 
Ad.3 Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

        - zmian u uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że zwróciły się jednostki na koniec pierwszego kwartału o przesunięcie 
pomiędzy paragrafami. Są przesunięcia między trzynastkami, a wynagrodzeniami, tam gdzie 
brakło, trzeba dodać, gdzie za dużo trzeba oddać. Dodała, że są to wnioski, które nie 
zmniejszają, ani nie zwiększają budżetu.  
 
Za przyjęciem uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                         Za-5 W-0 P-0 
 
Ad. 4 Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej nr 2058D nieruchomości położonej w obrębie 
Krępice, gmina Miękinia 

 
Starosta odczytał uchwałę. 
 
Wicestarosta 
Zapytał dlaczego o opinię zwróciliśmy się do Burmistrza Środy Śląskiej zamiast do Wójta 
Gminy Miękinia? 
 
Sekretarz 
Powiedział, że Pan Wicestarosta ma rację, bo wymagana była opinia Burmistrza, a nie 
Wójta.  
 
Starosta 
Powiedział, że jest to najprawdopodobniej błąd i poprosił na posiedzenie Zarządu osobę 
odpowiedzialną za projekt uchwały.  
 
Na posiedzenie Zarządu wchodzi Elżbieta Możejko- z-ca Kierownika Wydziału MiD 
 
Starosta 
Powiedział, że wydaje mu się, że to jest po prostu błąd, że powinien być Wójt Gminy 
Miękinia. 
 
Elżbieta Możejko 
Wyjaśniła, że jest tu oczywiście pomyłka, powinien być Wójt Gminy Miękinia.  
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Wicestarosta 
Zapytał czy wystąpiliśmy do Wójta Gminy Miękinia o opinię? 
 
Elżbieta Możejko 
Odpowiedziała, że nie.  
 
Skarbnik 
Powiedziała, że opinię do czasu podjęcia uchwały uzyskamy.  
 
Starosta 
Zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem tej uchwały? 

                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
- zmian u uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012  

 
Skarbnik 
Powiedziała, że zwiększamy plan dochodów o kwotę 581. Dodała, że uchwała, jeśli chodzi o 
pozycje „drogi”, wnosi tylko zamianę wydatków inwestycyjnych na drogę w Miękini, na 
wydatki bieżące. Znosimy z wydatków inwestycyjnych i przekazujemy do bieżących.  
 
Starosta 
Zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem tej uchwały?  

                                                            Za-5 W-0 P-0 
 
Ad. 5 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 
-  wygasającej z końca miesiąca umowy na publikację materiałów promocyjnych w serwisie 
Ekspress Miejski.pl. 
 
Starosta 
Powiedział, że do tej pory stawka miesięczna wynosiła 450 złotych, a obecna propozycja z 
ich strony to 700 złotych. Zaproponował współpracę na kolejny rok i określił kwotę 550 
złotych plus VAT. 
 
Wicestarosta 
Zaproponował w związku z obniżeniem kwot poprzednim firmom, kwotę 500 złotych plus 
VAT. Dodał, że Ekspress Miejski podchodzi solidnie do swoich zadań i ma aktualizowane na 
bieżąco strony internetowe.  
 
Starosta 
Zapytał kto jest za przyjęciem stanowiska zaproponowanego przez Wicestarostę?  
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
- zatrudnienia dodatkowej osoby do pomocy w Placówce Rodzinnej w Miękini 
 
Sekretarz 
Wyjaśnił, że ta sprawa była już na posiedzeniu Zarządu. Zatrudnienie takiej osoby jest 
obligatoryjne, do przyjęcia jest umowa zlecenia i w dniu 20-tego tego miesiąca, po rozmowie 
z Panią Kawińską, została wstępnie uzgodniona kwota 500 złotych miesięcznie.  
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Starosta 
Zapytał kto jest za wyrażeniem zgody na zatrudnienie dodatkowej osoby do pomocy w tej 
jednostce na wyżej określonych warunkach? 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
- wniosku Dyrektora Placówki Rodzinnej Nr 2 w Głosce o dodatkowe fundusze na internet 
 
Sekretarz 
Powiedział, że w projekcie budżetu na ten rok nie były zatwierdzone wydatki na usługi 
internetowe dla tej jednostki. Dodał, że jest to jedna z naszych jednostek, która uczestniczy 
w projekcie informatyzacji i ma obowiązek prowadzenia swojej strony internetowej i BIP-u. 
Kwota łączna na cały rok to 360 złotych.  
 
Starosta 
Powiedział, że jest za zwiększeniem budżetu na potrzeby internetowe o kwotę 300, nie 360 
złotych, ponieważ jest już kwiecień.  
 
Sekretarz 
Powiedział, że jest to 30 złotych miesięcznie.  
 
Starosta 
Zapytał kto jest za przyjęciem stanowiska przyznającego środki na internet? 
 
                                                       Za-5 W-0 P-0 
 
- w sprawie emisji obligacji 
 
Starosta 
Powiedział, że na ten rok mamy spłatę kredytu w kwocie 2 200 000 złotych, na 2013 rok 
kolejne 2 200 000 złotych.  
 
Skarbnik 
Dodała, że jeszcze odsetki 800 tysięcy. Powiedziała, że na przyszły rok mamy dużą 
inwestycję na Środzie, które wynika z przejęcia części budynku, zobowiązanie Środa-
Udanin, dodatkowo 1 500 000 złotych na dzieci i dopiero wtedy przedstawi Państwu 
propozycję, jakie środki w następnych latach. Dodała, że na przyszły rok planujemy tylko 
dwie inwestycje i za dwa lata, tylko jedną.  Dodała, że pieniędzy na dzieci wydajemy coraz 
więcej i dużo więcej niż w innych powiatach, jesteśmy ewenementem.   
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał na jakim etapie jest postępowanie utworzenia podobnej struktury, jak w Świdnicy, bo 
miało coś takiego powstać?  
 
Starosta 
Powiedział, że pierwszym krokiem była Świdnica, teraz jest to po stronie Placówki, czy w to 
wejdą czy nie. Dodał, że gdybyśmy dysponowali odpowiednim budynkiem, to moglibyśmy 
ogłosić konkurs.  
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał jakie są kroki? 
 
Starosta 
Powiedział, że są pewne pomysły, ale nie chciałby mówić o tym bez Pani Dyrektor POE. 
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Wicestarosta 
Powiedział, że w większości województw zostało połączone. 
 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał które jednostki zostały połączone? 
 
 
Starosta 
Powiedział, że na przykład POE z Poradnią Pedagogiczno-Psychologiczną. Dodał, że 
mówiąc to, myśli o budynku, na który wycofaliśmy w tym roku pieniądze, nie robimy remontu 
garaży. Dodał, że dziś jesteśmy po przetargu na Liceum Profilowane, czekaliśmy do tego 
momentu, po tych kwotach jednorocznych, mamy mniej więcej 80 tysięcy oszczędności. 
Dodał, że za te pieniądze możemy przenieść Bibliotekę i POE do Liceum Profilowanego na 
parter, a część Biblioteki Liceum Profilowanego, przeniesie się do Liceum obok, wtedy 
możemy tamtą ładną willę, udostępnić np. Świdnicy, albo Stowarzyszeniu „Nie Jesteś Sam”. 
Zaproponował powrót do tematu obligacji. Powiedział, że jesteśmy gotowi do pójścia tą 
drogą i w „przyjęciu stanowiska w sprawie” zobligować Panią Skarbnik do przedstawienia 
symulacji na kolejne posiedzenie Zarządu. 
 
 
Skarbnik 
Dodała, że symulacji na bazie prognozowanych dochodów. Wtedy, jeżeli Zarząd zdecyduje, 
żeby skierować na Komisję, to idzie na Komisję Budżetową i ruszają projekty uchwał. W 
kwietniu będziemy podejmować uchwały o emisji obligacji, po podjęciu uchwały i zmiany 
budżetu na ten rok, wysyłamy do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dodała, że teraz 
ogłasza się konkurs i emisją zajmują się banki.  
 
 
 
Starosta 
Zapytał kto jest za takim stanowiskiem? 
 
 
 
 
 
                                                     Za-5 W-0 P-0 
 
 
 

 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
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Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
           (-) 
Katarzyna Łaziuk             Sebastian Burdzy………(-)…………… 

 
                      
                     Mieczysław Kudryński…(-)…………… 

 
 

          Czesław Kaczmarek ………(-)………….. 
 
 
                                                               Grzegorz Pierzchalski.........(-)................ 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski.............(-).................. 
 
                                                               
      Mariusz Żałobniak ………(-)……………… 
                                                                 

 
                                                           Janina Gawlik……………(-)……………….. 

  
 
.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


